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Business law terminology 





 The Fourth Course 

What is Investment? 

 ما هو الإستثمار؟

     An investment can be defined as an asset that is created with the 

intention of helping your wealth to grow with time and secure your 

future financial requirements.  

 مع النمو على ثروتك مساعدة بهدف إنشاؤه تم أصل أنه على الاستثمار تعريف يمكن

 .المستقبلية المالية متطلباتك وتأمين الوقت مرور

The wealth created through investment plans can be used for a 

variety of objectives such as meeting shortages in income, saving up 

for retirement, or fulfilling certain specific obligations such as 

repayment of loans, funding children’s higher education, purchase 

of other assets, etc.  

 سد مثل الأهداف من متنوعة لمجموعة الاستثمار خطط عن الناتجة الثروة استخدام يمكن

 سداد مثل المحددة الالتزامات ببعض الوفاء أو للتقاعد، الادخار أو الدخل، في النقص

 .ذلك إلى وما أخرى، أصول شراء أو للأطفال، العالي التعليم تمويل أو القروض،

Investment is also known as:  

 :أنهّ على الاستثمار عرف  ي    وكذلك

The act of investing money                                         فعل استثمار الأموال 

The amount invested                                                         المبلغ المستثمر

  An enterprise, asset, etc, in which money is or can be invested 

 مؤسسة أو أصل أو ما إلى ذلك، حيث يتم استثمار الأموال أو يمكن استثمارها



the act of investing effort, resources, etc فعل استثمار الجهد والموارد وما إلى ذلك  

    We can said in another side that investment is: the outlay of 

money usually for income or profit : capital outlay, also : the sum 

invested or the property purchased 

عادة من أجل الدخل  إنفاق المال: ويمكننا أن نقول في جانب آخر أن الاستثمار هو   
  .أو العقار الذي تم شراؤه المبلغ المستثمر: وأيضًا إنفاق رأس المال: أو الربح

Investment is also seen as: 

The commitment of funds with a view to minimizing risk and 

safeguarding capital while earning a return 

:أنه على أيضًا الاستثمار إلى وينُظر  

 تحقيق مع المال رأس وحمايةإلى أدنى حدٍ ممكن  المخاطر تقليل بهدف بالأموال الالتزام

 .العائد

شيء تنفق فيه أموال ويرجع لك  :الاستثمار على أنّه الأستاذ ثابت حجازيبينما يرى 
 .بالفائدة، حتى على صعيد شراء دورة تدريبية إذا صقلت مواهبك فهي استثمار

While Dr. Thabet Hegazy sees investment as: something in which 

you spend money and returns interest to you, even at the level of 

purchasing a training course, if you hone your talents, it is an 

investment. 

                                   Investment equation:معادلة الاستثمار 
 القيمة الأولى المودعة  ≤ فائدة ربح  أصل   (وقت+جهد+مال= )الاستثمار

Investment = (Money + Effort + Time) × Asset  Profitbenefit ≥ 

First deposit value.               multiple       



WORDS NEARBY INVESTMENT 

Investitive, investment analyst, investment bank, investment bond, 

investment casting, investment company. 

 للاستثمار القريبة كلماتال

 شركة استثماري، صب استثمارية، سندات استثماري، بنك استثماري، محلل ستثماري،ا

 .استثمارية

WORDS RELATED TO INVESTMENT  

asset, contribution, expenditure, expense, finance, grant, loan, 

money, property, purchase, stake, transaction, venture, advance, 

ante, backing, bail, endowment, flutter, hunch, Money recycling, 

money running.  

 الكلمات المتعلقة بالاستثمار

أصول، مساهمة، إنفاق، نفقات، تمويل، منحة، قرض، أموال، ملكية، شراء، حصة، 
، ، تقدم، ما قبل، دعم، كفالة، وقف، رفرفة، حدس(مغامرة)  ، مشروع(تحويل)  معاملة

 .تدوير الأموال، تشغيل الأموال
A result: 

Investing doesn’t encourage hoarding. 

 

 :نتيجة
عالاستثمار   الاستثمار           الاكتناز     .الاكتناز لا يُشجِّ

 
Islamic law never accepts withholding money, but rather spending 

or investing it, otherwise it will be consumed by zakat. 

 

لا استثماره أو انفاقه بل المال بحبس أبدا تقبل لا الإسلامية الشريعة  .الزكاة أكلته وا 

V/S 



HOW TO USE INVESTMENT IN A SENTENCE 

استثمار في جملة: كيف تستخدم لفظة  

 Known for its early bets on crypto and for investments such as 

Coinbase, Brex, and Credit Karma, the firm is looking to acquire a 

company in the fintech space. 

 برهاناتها المبكرة على العملات المشفرة وباستثمارات مثلالمعروفة وتتطلع الشركة 
Coinbase وBrex  وCredit Karma إلى الاستحواذ على شركة في مجال ،

 .التكنولوجيا المالية
 

     “Right now I think advertisers are still skittish and don’t want to 

make long-term investments,” said Ron Blevins, vp of media at 

Marketing Architects, whose clients buy ads in the scatter market. 

( التسويق للهندسة المعمارية)  قال رون بليفنز، نائب رئيس قسم الإعلام في شركة
Marketing Architects،  أعتقد : "التجزئةالتي يشتري عملاؤها الإعلانات في سوق

ولا يرغبون في القيام ( متقلّبي المزاج) في الوقت الحالي أن المعلنين ما زالوا متوترين 
 ."باستثمارات طويلة الأجل

Large and early government investment “is a well-accepted 

approach to addressing public health crises,” he said. 

لمعالجة أزمات الصحة  تمامًاهو نهج مقبول  "قال إن الاستثمار الحكومي الكبير والمبكر
 ."العامة

Many students at Muhammad Kheidar University don’t want to 

invest and don’t have a risk spirit, so most of them prefer public job. 

                                                             
 Coinbase Global, Inc., branded Coinbase, is an American publicly traded company that operates a 
cryptocurrency exchange platform. Coinbase is a distributed company; all employees operate via remote 

work. It is the largest cryptocurrency exchange in the United States by trading volume. 



يرغبون في الاستثمار وليس لديهم روح  إنّ الكثير من طلبة جامعة محمد خيضر لا
 المخاطرة، ولذلك يفضل أغلبهم الوظيفة العامة

An investment mentality is a unique, that doesn’t accept inferiority, 

but rather always its lofty goal through more investment. 

مار عقلية فريدة من نوعها، ولا ترضى بالدونية بل هدفها دائما المعالي عن عقلية الاستث
 .طريق مزيد من الاستثمار

 You need to create some sort of streamlined methodology for 

people to be able to engage with, whether it’s investment or 

donation, there needs to be something. 

التعامل وا من ليتمكنللنّاس نوع من المنهجية المبسطة  (خلق)  أنت بحاجة إلى إنشاء
 .معها، سواء كان ذلك استثمارًا أو تبرعًا

 

CULTURAL DEFINITIONS FOR INVESTMENT 

 investment 

 

The purchase of property with the expectation that its value will 
increase over time. 

 للاستثمار الثقافية التعريفات
 استثمار

________________________________________ 
 .الوقت مرور مع تزيد سوف قيمتها أن توقع مع العقارات شراء

 

 

  Dear students, invest in yourself as much as you can 


